

ရှင်ပြန်ထမြောက်တော်မူသောခရစ်တော်၌ တန်ခိုးနှင့်ဘုန်းတော်

The Power and Glory In The Risen Christ

နိဒါန်း

လွန်ခဲ့သောနှစ်ပေါင်း 3000 ခန့်က ယောဘသည် ဤအရေးကြီးသော မေးခွန်းကို မေးခဲ့သည်-
“လူတစ်ယောက်သေလျှင် သူသည် အသက်ပြန်ရှင်မည်လော? ” (ယောဘ ၁၄:၁၄)။ ဒီနေ့ဖြေဖို့ အရေးကြီးဆုံးမေးခွန်းပါ။

အလောင်း သို့မဟုတ် လူသေကို မြင်ဖူးပါသလား?။ ဈာပနကို သွားပြီး ဝမ်းနည်းကြေကွဲတဲ့ ခံစားချက်မျိုး ကြုံဖူးပါသလား?။ လူသေအလောင်းထဲမှာ လုံးဝအသက်မရှိတော့ပါ။ သေခြင်း တရားသည် မလွဲမရှောင်သာဖြစ်ပြီး ကျွန်ုပ်တို့သည် ဝမ်းနည်းခြင်း၊ ကြောက်မက် ဖွယ်ကောင်းပြီး ကြောက်ရွံ့ကြသည်။ ကိုယ်ချစ်ရတဲ့သူတစ်ယောက်ရဲ့ အလောင်းနားမှာ ရပ်တည်တဲ့အခါ လုံးဝအကူအညီမဲ့၊ စိတ်ဓာတ်ကျပြီး မျှော်လင့်ချက်မဲ့သွားသလို ခံစားရတတ်ပါတယ်။

သေခြင်းတရားသည် ကြောက်စရာကောင်းသော အသွင်အပြင်ဖြစ်သည်။ သမ္မာကျမ်းစာက ၎င်းအား “နောက်ဆုံးရန်သူ” ဟုခေါ်သည် (၁ကော ၁၅:၂၆)။ သေခြင်းတရားကို မကြောက်ဘဲ အသက်ရှင်ဖူးသူ တစ်ယောက်မျှ မရှိနိုင်ပေ။ ကျွန်ုပ်တို့၏နှလုံးသားထဲတွင် ထာဝရကမ္ဘာသစ်သို့ မြစ်ကိုဖြတ်ကူးရန် အချိန်ရောက်လာသောအခါ ကျွန်ုပ်တို့ မည်သို့လုပ်ဆောင်ရမည်ကို တွေးတောမိပါသည်။ သေမင်း၏အရိပ်ချိုင့်ကို ဖြတ်လျှောက်ရသောအခါ၊ မကောင်းမှုကို မကြောက်ဘဲ ကျွန်ုပ်တို့နှင့် မည်သို့ဖြစ်မည်နည်း။ Morbid phobia ရှိမလား။ ကျွန်ုပ်တို့၏ယုံကြည်ခြင်းသည် စမ်းသပ်မှုကို ခံနိုင်ပါမည်လား။ လူတစ်ယောက်သေတဲ့အခါ ဘာဖြစ်သွားမလဲ?။ သေခြင်းဆိုင်ရာ မေးခွန်းအတွက် ခရစ်တော်မှာ အဖြေရှိပါသလား?။

လူသေရင် သူပြန်အသက်ရှင်မှာလား?။ ကျွန်ုပ်တို့အားလုံးသည် တစ်နေ့နေ့တွင် သေခြင်းတရားကို ရင်ဆိုင်ရမည်ဖြစ်သည်။ ဒါပေမဲ့ ယေရှုကိုသိတဲ့သူတွေအတွက်တော့ သေခြင်းတရားဟာ ကြောက် စရာမရှိပါဘူး။ ယေရှုသည် ဤလောက၏အလင်းဖြစ်တော်မူသောကြောင့် အမှောင်ကို ကျွန်ုပ်တို့ မကြောက်ပါ။ ကျွန်ုပ်တို့သည် သေမင်း၏အရိပ်ချိုင့်ကို မကြောက်ကြဘဲ သခင်ယေရှုသည် ကျွန်ုပ်တို့၏လမ်းပြဖြစ်လိမ့်မည်ဟု မိန့်တော်မူခဲ့သည်။ ငါတို့သေနိုင်ပေမယ့် ထာဝရသေချင်မှာ မဟုတ်ဘူး။ သခင်ယေရှုတွင် အသက်၏သော့များရှိပြီး တစ်နေ့တွင် ကျွန်ုပ်တို့အတွက် သူပြန်လာမည်ဖြစ်သည်။ သူသည် ထိုအသက်တံခါးများကို သော့ဖွင့်ပြီး ရွေးနှုတ်ထားသော

သေလွန်သူများကို လွတ်မြောက်စေကာ တစ်နေ့တွင် ဘုရားသခင်ကို ထာဝစဉ် ကိုးကွယ်မည် ဖြစ်သည်။

သေခြင်းတရားအပေါ် အောင်ပွဲ

သေခြင်း၊ ဆင်းရဲခြင်း နှင့် စိတ်ဓာတ်ကျခြင်း (လူဝင်စားခြင်း လုံးဝမရှိပါ) မှ လွတ်လမ်းရှိပါသလား?။ ခရစ်ယာန်တွေအတွက်တော့ အဖြေက ဟုတ်တယ် လွတ်လမ်းရှိပါတယ်။ ခရစ်တော်ကို သေခြင်းမှ ထမြောက်စေ ခြင်းသည် သူ၏ ရှင်ပြန်ထမြောက်ခြင်း တန်ခိုးဖြစ်ပြီး ယနေ့ကျွန်ုပ်တို့ လိုအပ်သော စစ်မှန်သော မြင့်မြတ်သော တန်ခိုးဖြစ်သည်။

သင်သည် ခရစ်တော်ကို ကယ်တင်ရှင်နှင့် သခင်အဖြစ် ယုံကြည်လျှင် သူ၏ ရှင်ပြန်ထမြောက်ခြင်း တန်ခိုးနှင့် အပြစ်ကို သင်သည် အောင်နိုင်လိမ့်မည်။ သင့်အပြစ်များကို ဝန်ခံပြီး နောင်တရကာ သင်၏သခင်နှင့် ဘုရားသခင်အဖြစ် အပြည့်အဝယုံကြည်ပါက ယေရှုကို သေခြင်းမှ ထမြောက်စေ သည့် မြင့်မြတ်သောတန်ခိုးကို သင့်တွင် ရရှိနိုင်ပါသည်။ ရောမ ၁၀:၉-၁၀ က ဆိုသည်- 'အဘယ်သို့နည်းဟူမူကား၊ သင်သည် သခင် ယေရှုကိုနှုတ်ဖြင့် ဝန်ခံ၍၊ ဘုရားသခင်သည် သူ့ကို သေခြင်းမှ ထမြောက်စေတော်မူပြီဟု စိတ်နှလုံးထဲ၌ ယုံကြည်လျှင်၊ ကယ်တင်ခြင်း သို့ရောက်လိမ့်မည်။ ဖြောင့်မတ်ရာသို့ ရောက်ခြင်းငှါ စိတ်နှလုံးဖြင့် ယုံကြည်ရ၏။'

ဒီမှာ ဘုန်းကြီးသော သတင်းကောင်းမှာ- ယေရှုခရစ်ကို ရှင်ပြန်ထမြောက်စေသောတန်ခိုးသည် ယနေ့ကျွန်ုပ်တို့ ကျင်းပသော ရှင်ပြန်ထမြောက်ခြင်း၏ တန်ခိုးဖြစ်သည်။ ယေရှုသည် သေခြင်းမှ ထမြောက်သောကြောင့် လူ၏ကိုယ်ကိုမကယ်တင်နိုင်သော ပြဿနာအတွက် ဘုရားသခင်၏ အဖြေဖြစ်သည်။ ခရစ်တော်နှင့်အတူ၊ ကျွန်ုပ်တို့သည် အပြစ်နှင့်သေခြင်းကို ရင်ဆိုင်ကျော်လွှားနိုင်ပြီး ဤဘဝတွင် ပြဿနာတိုင်းကို ရင်ဆိုင်ရန် တန်ခိုးရှိသည်။

လွတ်နေသောသင်္ချိုင်း

မကြာသေးမီက စာရေးသူနှင့် သူ့ဇနီးတို့သည် မတူညီသော BP အသင်းတော်များမှ လူအယောက်ပေါင်း ၃၄ ဦးကို ဦးဆောင်ကာ Holy Land နှင့် Jordan သို့ ဘုရားဖူးခရီး သွားရောက်ခဲ့ကြသည်။ ယေရှုခရစ်၏ သေခြင်းနှင့် ရှင်ပြန်ထမြောက်ခြင်း၏ အမှန်တကယ် နေရာဖြစ်ရန် လူများစွာယုံကြည်သည့် ဥယျာဉ်ဂူသင်္ချိုင်းသို့ ကျွန်ုပ်တို့ သွားရောက်

လည်ပတ်ခဲ့ကြသည်။ သူ့ခိုးနှစ်ယောက်နဲ့အတူ ယေရှုကို လက်ဝါးကပ်တိုင်မှာ ရိုက်ထားတဲ့ ဦးခေါင်းခွံနေရာ ဂေါလဂေါသကို ငါတို့မြင်ခဲ့ရတယ်။ ထို့နောက် တောင်ပေါ်မှ ရှေးဟောင်းသင်္ချိုင်းတစ်ခု ထုလုပ်ထားသည့်နေရာသို့ လျှောက်သွားကြသည်။ ပထမရာစုသင်္ချိုင်း များနဲ့တူသော သင်္ချိုင်းဂူသည် လှိုဏ်ဂူတစ်ခုဖြစ်သည်။ ယောသပ်နှင့် နိကောဒင် တို့သည် ကောင်းသောသောကြာညနေနှောင်းပိုင်းတွင် ယေရှု၏အလောင်းတော်ကို ထားရှိမည့် နေရာဖြစ် သည် (ယော ၁၉:၃၈-၄၁)။

သန့်ရှင်းသောသင်္ချိုင်းဂူသည် ဘုရားကျောင်းနှင့်မတူဘဲ၊ ဥယျာဉ်ဂူဗိမာန်၏တည်နေရာသည် ယေရှုခရစ်တော်၏ သင်္ချိုင်းနေရာအတွက် သမ္မာကျမ်းစာဖော်ပြချက်နှင့် ကိုက်ညီပါသည်။ အားလုံးက သမ္မာကျမ်းစာမှာ ပြောထားတဲ့အတိုင်း ဖြစ်သင့်ပြီး တစ်ခုတော့ လွဲနေတယ်။ ဒါက ယေရှု၏အလောင်းက တကယ်မရှိတော့ပါ။ သင်္ချိုင်းသည် အမှန်တကယ် လွတ်နေပါသည်။ ထာဝရဘုရားကို ချီးမွမ်းကြလော့။

ဥယျာဉ်သင်္ချိုင်းဂူမှ ထွက်လာစဉ် “ဤအရပ်၌မရှိ၊ ထမြောက်တော်မူပြီ” ဟု ရေးထားသော နိမိတ်လက္ခဏာကို တွေ့လိုက်ရသည် (မသဲ ၂၈:၆)။

အပြစ်နှင့်သေခြင်းကို အနိုင်ယူခြင်း

လူတွေက သူတို့ရဲ့ အပြစ်တွေကို ကိုင်တွယ်ဖြေရှင်းတဲ့ နည်းလမ်းတွေ အမျိုးမျိုးရှိတယ်။ ရှေးဦးစွာ လူအချို့တို့သည် ကောင်းမှုပြုရန် ကြိုးစားကြသည်။ အခြားသူများသည် အရက်၊ မူးယစ်ဆေးဝါး၊ ဆေးပြားများနှင့် အခြားအရာများဆီသို့ ကူးပြောင်းသွားကြသည်။ ၎င်းတို့သည် နက်ရှိုင်းသော အတွင်းစိတ်ဝေဒနာကို သေစေနိုင်သည့် တစ်ခုတည်းသော နည်းလမ်းပင် ဖြစ်သည်။ နောက်တစ်ချက်ကတော့ တစ်ချို့လူတွေက ဘာသာရေး အရမ်းလုပ်ကြတယ်။ သူတို့သည် ဘုရားသခင်နှင့် ငြိမ်သက်ခြင်းရှိရန် လိုအပ်ကြောင်း သူတို့သိသောကြောင့် အချို့မှာ ဘာသာရေးအဖွဲ့အစည်းတစ်ခုတွင်ပင် နှစ်ခြင်းခံရန်၊ ဘာသာရေးစာအုပ်တွေဖတ်ရန် ကြိုးစားကာ ဆုတောင်းခြင်း၊ သို့မဟုတ် ဝတ်ပြုဆုတောင်းခြင်းများပင် ပြုလုပ်ကြသည်။ သူတို့အတွက် ပြင်ပဘာသာတရားဟာ သူတို့ခံစားရတဲ့ အပြစ်တွေကို သက်သာရာရစေမယ့် နည်းလမ်းတစ်ခု ဖြစ်ပေမယ့် အဲဒါတွေအားလုံးက ကျွန်ုပ်တို့ကို ထာဝရမကယ်တင်နိုင်တဲ့အတွက် အချည်းနှီးပါပဲ။

အာဒံ အပြစ်ထဲကျဆုံးချိန်မှစ၍ လူသားအားလုံးနှင့် သန့်ရှင်းသောဘုရားသခင်ကြားတွင်ရှိသော စစ်မှန်သောကိုယ်ကျင့်တရားဆိုင်ရာ အပြစ်နှင့် လူသားအားလုံး၏ ယုတ်ညံ့မှု သို့မဟုတ်

မူလအပြစ်ဖြစ်သည့် အမြစ်ပြဿနာကို ကျွန်ုပ်တို့ ကိုင်တွယ်ဖြေရှင်းရန် လိုအပ်ပါသည်။ ဒီကိစ္စကို ဘုရားကလွဲ၍ ဘယ်သူမှ ဖြေရှင်းလို့ မရဘူး။ ကျွန်ုပ်တို့သည် အပြစ်ကို ဖျောက်ဖျက်ရန် ကောင်းသောအကျင့်ကို ကျင့်ရန် လုံလောက်အောင် မစွမ်းဆောင်နိုင်ပါ။ တိတု ၃:၅ က ဤသို့ဆိုသည်- 'ငါတို့ကျင့်သော ဖြောင့်မတ်ခြင်းအကျင့်အားဖြင့် မဟုတ်ဘဲ၊ မိမိသနားခြင်း ကရုဏာတော်နှင့်အညီ ဒုတိယ မွေးခြင်းနှင့်ဆိုင်သော ဆေးကြောအသစ်ပြုပြင်ခြင်းအားဖြင့်၎င်း၊ ငါတို့ကို ကယ်တင်တော်မူ၏။'

ခရစ်တော်၏ရှင်ပြန်ထမြောက်ခြင်းဆိုင်ရာ စစ်မှန်သောမှတ်တမ်းမှသာလျှင် လူသား၏အပြစ် ပြဿနာကို အဖြေပေးသည်။ ရှင်ပေါလုက "ခရစ်တော်သည် ကျမ်းစာအတိုင်း ငါတို့အပြစ်အတွက် အသေခံတော်မူသည်" (၁ကော ၁၅:၃)။ သို့သော် ခရစ်တော်သည် သေခြင်းမှ ထမြောက် သောကြောင့်သာ မှန်ပါသည်။ သခင်ယေရှုသည် သင်္ချိုင်းတွင်း၌ ရှိနေလျှင် ကျွန်ုပ်တို့သည် အပြစ်ထဲတွင် ရှိနေဆဲဖြစ်သည်။ သခင်ယေရှု မထမြောက်ပါက၊ ရောမများနှင့် ဂျူးခေါင်း ဆောင်များက ကိုယ်တော်ကို လက်ဝါးကပ်တိုင်မှာ ရိုက်ထားသောအခါ မှန်ပါသည်။ အကယ်၍ ယေရှုသည် သေခြင်းမှ ရှင်ပြန်ထမြောက်ခြင်းမရှိပါက၊ Calvary's Cross သည် အဓိပ္ပါယ်ရှိသော ကွပ်မျက်ခြင်းမျှသာဖြစ်ပြီး ဘာသာရေးခေါင်းဆောင်သည် ဘုရားသခင် မဟုတ်သောကြောင့် ထာဝရအကျိုးဆက်များမရှိပါ။ အီစတာသည် ကျွန်ုပ်တို့၏သခင်အတွက် နာကျင်ဖွယ်သော ကြာနေပြီးနောက် မျှော်လင့်ချက်၏အဖြေဖြစ်သည်။ ခရစ်တော်၏ အသေခံခြင်းက အပြစ်များကိုခွင့်လွှတ်ပြီး ခရစ်တော်၏ရှင်ပြန်ထမြောက်ခြင်းကို ယုံကြည်သူတိုင်းအတွက် ထာဝရအသက်ရှင်မည် ဖြစ်သည်။ ၂ ကောရိန္တု ၅:၂၁ က၊ 'အဘယ်ကြောင့်နည်းဟူမူကား၊ ဘုရားသခင် သည်အပြစ်နှင့် ကင်းစင်သောသူကို ငါတို့အတွက်ကြောင့် အပြစ်ရှိသော သူဖြစ်စေတော်မူ၏။ အကြောင်းမူကား၊ ငါတို့သည် ထိုသူအားဖြင့် ဘုရားသခင်ရှေ့တော်၌ ဖြောင့်မတ်သောသူဖြစ်မည်အကြောင်းတည်း။'

ခရစ်တော်၏ရှင်ပြန်ထမြောက်ခြင်းဆိုင်ရာ ဤအယူဝါဒသည် သမ္မာကျမ်းစာ၏ အရေးကြီးဆုံး အယူဝါဒတစ်ခုဖြစ်သည်။ သခင်ယေရှု၏ သေခြင်းမှ ထမြောက်ခြင်းသည် ခရစ်တော်၏ ဘုရားဖြစ်ခြင်းကို စစ်မှန်ကြောင်း ပြသသည်။ အကယ်၍ ယေရှုသည် သေခြင်းမှ ထမြောက်တော်မမူလျှင် ကျွန်ုပ်တို့သည် အဆင်းရဲဆုံးဖြစ်ပြီး ကိုယ်တော်ကို ယုံကြည်ရန် အခြေခံမရှိပါ...ခရစ်ယာန်ဘာသာသည် အဓိပ္ပါယ်မဲ့ပြီး အသုံးမဝင်ပါ။ ခရစ်တော်သည် အကြောင်းပြချက်မရှိလျှင် ကမ္ဘာပေါ်ရှိ အခြားဘာသာတရား သို့မဟုတ် မှားယွင်းသော ဘာသာ တရားထက် သာလွန်မည်မဟုတ်ပေ (၁ကော ၁၅:၁၁-၁၉)။

ယေရှုခရစ် ရှင်ပြန်ထမြောက်ခြင်းသည် ကောင်းစွာမှတ်တမ်းတင်ထားသော သမိုင်းဖြစ်ရပ်မှန် တစ်ခုဖြစ်သည်။ ဖရန့် မောရစ်ဆင်သည် ခရစ်တော်၏ အခိုင်အမာပြောဆိုချက်များကို ဆင်ခြင်တုံတရားဖြင့် ဆန်းစစ်ဝေဖန်သုံးသပ်ပြီး 'ကျောက်တုံးကို ဘယ်သူရွှေ့သနည်း' စာအုပ် တစ်အုပ်ကို ရေးသားခဲ့သည်။ အထောက်အထားရေးတဲ့ Josh McDowell လည်း အလားတူပါပဲ။ ဘ
ကောရိန္နဲ ၁၅:၅-၈ တွင် ကျွန်ုပ်တို့တွင် များစွာသော မျက်မြင်သက်သေ မှတ်တမ်းရှိကြောင်း ပေါ်လူက တောင်းဆိုခဲ့သည်။ ကျွန်ုပ်တို့တွင် ပေတရု၊ ပေါလု၊ တပည့်တော်များအားလုံးနှင့် ရှင်ပြန်ထမြောက်တော်မူသော သခင်ကို မြင်ဖူးသော ညီအစ်ကို ၅၀၀ ကျော်တို့၏ သက်သေခံချက်ရှိသည်။ ရှင်ပြန်ထမြောက်ခြင်းကို သမ္မာကျမ်းစာ၏ မှတ်သွင်းခံ မှတ်တမ်းများတွင် ကောင်းစွာမှတ်တမ်းတင်ထားသည်။ လူကာ ၂၄; ယော ၂၀-၂၁; မသဲ ၂၈; မာကု ၁၆; တမန် ၁:၃။ ယခု ကိုယ်တော်၏ရှင်ပြန်ထမြောက်ခြင်းသည် အစစ်အမှန်ဖြစ်ကြောင်း သက်သေပြပါက၊ ကျွန်ုပ်တို့အတွက် မည်သည့်အချိန်တွင် ဆိုလိုသနည်း။ ရှင်ပြန်ထမြောက်ခြင်း၏ အကျိုးကျေးဇူးများသည် သေခြင်းကိုမကြောက်တော့ဘဲ ဘုရားသခင်ရွေးချယ် ထားသောသူ အားလုံးထံ တိုးလာမည်ဖြစ်သည်။

ယနေ့သခင်ယေရှုအသက်ရှင်တော်မူပြီး သီချိုင်းတွင်း၌ အောင်ပွဲခံတော်မူကြောင်း ဘုရားသခင်အား ချီးမွမ်းပါသည်။ အမျိုးသမီးများသည် တနင်္ဂနွေ နံနက်စောစောတွင် ထိုသီချိုင်းသို့သွားသောအခါ သူသည် ထမြောက်ပြီးပြီဖြစ်၍ ၎င်းမှာ လုံးဝအလွတ်ဖြစ်သည် (မ ၂၈:၄)။ ကိုယ်တော်၏ ရှင်ပြန်ထမြောက်ခြင်းက သင့်အား မျှော်လင့်ချက်ပေးသလော။ သင်သည် ခရစ်တော်အားဖြင့် အမှန်တကယ် ကယ်တင်ခြင်းခံပြီလား။ သင်သည် တစ်ဖန်မွေးဖွားပြီး ယနေ့ သင့်ထာဝရ အခြေအနေအတွက် စိတ်ချပါသလား။ ကျွန်ုပ်တို့သည် ရှေးခေတ်တပည့်တော်များကဲ့သို့ ဘုန်းကြီး သောမျှော်လင့်ချက်သတင်းကို အလျင်အမြန်သွား၍ အခြားသူများအား ပြောပြရန် လိုအပ်သည်။

ရှင်ပြန်ထမြောက်သော ဘုရားသခင်၏ သိုးသငယ်၏ အသွေး၌ ဆေးကြောခြင်း ခံရဖူးပါသလား။ Isaiah 1:18 ကပြောသည်- 'ထာဝရဘုရားမိန့်တော်မူသည်ကား၊ လာကြ။ တရားစီရင်ကြကုန်အံ့။ သင်တို့အပြစ်သည် နီသော အဆင်းရှိသော်လည်း၊ မိုဗ်းပွင့်ကဲ့သို့ ဖြူလိမ်မည်။ ကတ္တီ ပါနီနှင့်တမျှ နီသော်လည်း၊ သိုးမွေးကဲ့သို့ဖြစ်လိမ့်မည်။' ယနေ့ သို့မဟုတ် မနက်ဖြန် သခင်ယေရှု ကြွလာပါက သင်သည် ကယ်တင်ခြင်းသို့ရောက်မည် သို့မဟုတ် ခရစ်တော်မပါဘဲ ကျန်ရစ်ပြီး ထာဝရ အကျိုးဆက်များကို ရင်ဆိုင်ရမည်လား။ သင် ပျောက်နေတာ သင်သိလား? သင့်အပြစ်များကို ဘုရားသခင်ထံ ဝန်ခံပြီး သခင်ယေရှုခရစ်၏ အသေခံခြင်းနှင့် ရှင်ပြန်ထမြောက်ခြင်းအပေါ် သင်၏ယုံကြည်ခြင်းကို ထားရှိဖူးပါသလား။ ဘယော ၁:၉ က၊ 'ကိုယ်အပြစ်တို့ကို

ဘော်ပြတောင်းပန်လျှင်၊ ငါတို့အပြစ်များကိုလွှတ်၍ ဒုစရိုက်ရှိသမျှနှင့် ကင်းစင်စေခြင်းငှါ ဘုရားသခင်သည် သစ္စာတရားနှင့်၎င်း၊ ဖြောင့်မတ်ခြင်းတရားနှင့်၎င်း ပြည့်စုံတော်မူ၏။’ ခရစ်တော်ကို သင်၏ကိုယ်ပိုင်ကယ်တင်ရှင်အဖြစ် လက်ခံပါသလား။ အကယ်၍ သင့်တွင် ခရစ်တော်ကို သခင်နှင့် ကယ်တင်ရှင်အဖြစ် ယုံကြည်ပြီး ၎င်းတို့၏ သက်သေခံချက်၌ သင်ဖတ်ရသကဲ့သို့ ယနေ့နံနက်တွင် နှစ်ခြင်းခံသော ကျွန်ုပ်တို့၏ တရုတ်ညီအစ်ကို (၅) ယောက်ကဲ့သို့ သခင်ဘုရား၌ ဝမ်းမြောက်ရန်ဖြစ်သည်။ ကယ်တင်ခြင်းမခံရပါက၊ သင်သည် ယေရှုထံသို့ ယခုချက်ချင်းလာရန် လိုအပ်သည်။ ယေရှုသည် ဤလောကကို တရားစီရင်ရန် မကြာမီ ကြွလာမည်ဖြစ်သည်။ မကြာခင် ကြွလာဖို့ အဆင်သင့်ဖြစ်ပြီလား?။ အဆင်သင့်မဖြစ်ဘဲ မနေပါနဲ့။ ၂ ပေတရု ၃:၉ က၊ ‘လူ့အချို့တို့သည်၊ နှေးခြင်းကိုမှတ်သည်အတိုင်း၊ ထာဝရဘုရားသည် ဂတိတော်အရာမှာ နှေးတော်မမူ။ ငါတို့တွင်အဘယ်သူမျှမပျက် စီးဘဲ၊ ရှိသမျှတို့သည် နောင်တရ စေခြင်းငှါ အလိုတော်ရှိ၍၊ ငါတို့ကို သည်းခံ တော်မူ၏။’

သင်သည် ဘုရားသခင်ထံမှ အပြစ်များ ခွင့်လွှတ်ခြင်းကို ခံယူပြီး သင့်အပြစ်မှ လွတ်မြောက်ပြီး သင့်စိတ်နှလုံးတွင် ဘုရားသခင်၏ ငြိမ်သက်ခြင်းကို ရရှိပြီးပြီလား။ လက်ဝါးကပ်တိုင်မှာ အသေခံ၊ သင်္ဂြိုဟ်ပြီး ရှင်ပြန်ထမြောက်သော ဘုရားသခင်၏သားတော် ယေရှုခရစ်ကို ကျွန်ုပ်တို့ ကြည့်ရှုရန် လိုအပ်သည်။ အောင်ပွဲခံထမြောက်တော်မူသော ကိုယ်တော်တစ်ပါးတည်းကိုသာ မျှော်ကြည့်ရင် ခွင့်လွှတ်ခြင်း၊ လွတ်လပ်ခြင်းနှင့် ငြိမ်းချမ်းခြင်းတို့ကို ထာဝစဉ်ရရှိမည်ဖြစ်သည်။ ဟေဗြဲ ၁၂:၁-၂ က၊ ထိုကြောင့်၊ ဤမျှလောက် များစွာသော သက်သေအပေါင်းတို့သည် ငါတို့ကို ဝိုင်းရံလျက်ရှိ ကြသည်ဖြစ်၍၊ ငါတို့သည် ခပ်သိမ်းသော ဝန်တို့ကို၎င်း၊ နှောင့်ရှက်တတ်သောဒုစရိုက်ကို၎င်း ပယ်ရှား၍၊ ငါတို့ မျက်မှောက်၌ ထားသောပန်းတိုးတိုင်သို့ရောက်ခြင်းငှါ၊ အားမလျော့ဘဲ ပြေးကြကုန်အံ့။ ယုံကြည်ခြင်းကို အစအဦးစီရင်၍ စုံလင်စေတော်မူသော သခင်ယေရှုကို စေ့စေ့ထောက်ရှုကြကုန်အံ့။ ထိုသခင်သည် မိမိရှေ့၌ ထားသော ဝမ်းမြောက်ခြင်း အကြောင်းကြောင့်၊ ရှက်ကြောက်သောအရာ ကိုမမှတ်ဘဲ လက်ဝါးကပ်တိုင်၌ခံပြီးမှ၊ ဘုရားသခင်၏ ပလ္လင်တော် လက်ျာဘက်၌ထိုင်နေတော်မူ၏။’

ဤနေရာတွင် သင့်လျော်မှန်ကန်စွာ ဆိုထားသော ဓမ္မသီချင်းရေးသူ၏ စကားကို သုံးသပ်ကြည့်ပါ။

သေခြင်းတရားသည် ၎င်း၏သားကောင်ကို မစောင့်ရှောက်နိုင်၊

ငါ၏ကယ်တင်ရှင်ယေရှု။

သင်္ချိုင်းတွင်းမှထ၍

တန်ခိုးကြီးသော အောင်ပွဲနှင့် ရန်သူများ။

သူသည် အမှောင်နယ်မြေမှ Victor ကို ပေါ်ထွန်းခဲ့သည်။

စိုးစံရန် သူ၏သန်ရှင်းသူများနှင့်အတူ ထာဝစဉ်အသက်ရှင်တော်မူ၏။

သူထမြောက်ပြီ...ထမြောက်ပြီ၊ ဟာလေလုယ၊ ခရစ်တော်ထမြောက်တော်မူ၏။

သခင်ယေရှုသည် ကျွန်ုပ်တို့၏နောက်ဆုံးရန်သူကို အနိုင်ယူခဲ့သည်။ သူသည် ကျွန်ုပ်တို့ကိုယ်စား သေခြင်းနယ်ပယ်ထဲသို့ ဝင်ရောက်ခဲ့ပြီး သေခြင်း၏အောင်ပွဲ သော့များကို သူ့လက်ထဲတွင် ကိုင်ဆောင်ထားသောကြောင့် အပြစ်နှင့်သေခြင်း၏ ဆိုးရွားသောပြဿနာများကို ထာဝစဉ်ဖြေ ရှင်းပေးခဲ့သည်။

နိဂုံး

နောက်ဆုံးတွင် ရှင်ပေါလုသည် ကျွန်ုပ်တို့အား ခရစ်တော်၌ယုံကြည်မှုနှင့် ကျွန်ုပ်တို့၏ ထာဝရအနာဂတ်အတွက် ခိုင်ခံ့သောအခြေခံအချက်တစ်ချက်ကို ပေးသည်- 'အိုသေမင်း၊ သင်၏လက်နက်သည်၊ အဘယ်မှာ ရှိသနည်း။ အိုမရဏနိုင်ငံ၊ သင်၏အောင်ခြင်းသည် အဘယ်မှာရှိသနည်း။ သေမင်း၏လက်နက်ကား၊ ဒုစရိုက်အပြစ်ပေတည်း။ ဒုစရိုက်အပြစ်၏ တန်ခိုးကား၊ ပညတ်တရား ပေတည်း။ ငါတို့သခင် ယေရှုခရစ်အားဖြင့် ငါတို့အား အောင်ခြင်း အခွင့်ကို ပေးတော်မူသော ဘုရားသခင်၏ ကျေးဇူးတော်သည် ကြီးလှစွတကား။' (၁ကော ၁၅: ၅၅-၅၇)။

ကျွန်ုပ်တို့အားလုံးအတွက် ထာဝရနှစ်သိမ့်မှုနှင့် အားပေးမှုမှာ သခင်ဘုရားကို ကိုးကွယ်ဝတ်ပြုခြင်း၌ သစ္စာရှိရန်နှင့် ကျွန်ုပ်တို့၏သခင်ပြန်ကြွလာချိန်အထိ ဆက်လက်လုပ်ဆောင်ရန်ဖြစ်သည်။ အာမင်။

Rev. Dr Jack Sin
Sovereign Hope Bible-Presbyterian Church
Singapore